

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

### 河北中关铁矿矿床地质特征及成因探讨

#### Discussion on Geological Characteristics and Genesis of Zhongguan Iron Deposit in Hebei Province

彭鹏涛, 谭丁, 张璞.....1169

### 高频衰减参数( $k$ )的研究

#### Study on the High Frequency Attenuation Parameter ( $k$ )

包金哲, 张鹏程, 王树波, 张帆.....1176

### 云南芒市羊石山金矿成因类型及找矿远景分析

#### Genetic Types and Prospecting Prospects of Yangshishan Gold Deposit in Mangshi, Yunnan

秦克能, 吕玉龙.....1190

### 盐城凹陷南洋次凹阜一段砂砾岩粒度特征研究

#### Glutenite Characteristics of the First Member of Funing Formation in Nanyang Sub-Sag, Yancheng Sag

杨子艺.....1199

### 地震沉积学研究方法在渤南洼陷沙三下 9 砂组中的应用

#### The Application of Seismic Sedimentology Research on the Lower Es<sub>3x9</sub> Sand-Body in Bonan Sag

田媛, 苏朝光, 巴素玉, 刘升余.....1209

### 基于雷达技术的大埋深管线探测应用研究

#### Study on the Application of Radar Technology in the Detection of Deep Buried Pipelines

王伟.....1221

### 2000~2020 年巴基斯坦土地生产力演变趋势及对气候的响应

#### Evolution Trend of Land Productivity and Its Response to Climate in Pakistan from 2000 to 2020

徐鹏, 王泽根.....1235

### 我国北方陆 - 气耦合特征

#### Characteristics of Land-Atmosphere Coupling in Northern China

李颖慧.....1247

### 吴忠 - 灵武地区 P 波三维 Q 值层析成像

#### 3D Q Tomography of P-Wave Data in Wuzhong-Lingwu Area

师海阔, 杨学锋, 张立恒, 贺永忠.....1260

**会昌地震台新流体井气氡观测对比实验研究**

**Comparative Experimental Study on Gas Radon Observation in New Fluid Well of  
Huichang Seismostation**

谢斌, 邓月圆, 余志成, 罗叶美, 钟智东, 张磊, 黄仁桂.....1268

**蒲江县寿安街道龙泉村滑坡特征研究**

**Research on the Feature of Landslide in Longquan Village, Shou'an Town, Pujiang County,  
Chengdu City**

何德伟, 胡至华, 王猛, 米猛.....1275